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Styrelsesammandrag, teamsmöte 2024-04-17 kl. 18:30 

Närvarande: ordf. Anders Baudino (AB), vice. Felicia Nilsson (FN), sekr. Annika 

Stjärneving (AS), ledamot Lisa Flodén (LF) och suppleant Elisabeth Hoke (EH) 

Frånvarande: ledamot Lena Lang (LL) och suppleant Sofia Öryd (SÖ) 

 

Följande ärenden hanterades på mötet:  

Avel  

LF tog upp frågan ang. hälsoprogram för ögonlysning.  

Förslag att erbjuda webbinarium för våra medlemmar.  

Domarkonferens  

Infomöte var satt till den 11/4. Mötet flyttades till tidigare datum med kort varsel, vilket inte kom 

SRTK tillhanda. Inte godtagbart tillvägagångssätt. Styrelsen (AS) fick info via annan kanal - nu ska 

alla rasrepresentanter och hundar mötas i Göteborg där videoinspelning ska ske av SDHKs raser. 

Vi ifrågasätter detta. Mycket ologiskt och opraktiskt att resa med hundar och packning från 

Sveriges alla hörn. Och mycket orimligt hög kostnad, speciellt för oss rasklubbar i minoritet. Vi 

ska även bekosta presentatörens resa o logi. SDHK ger endast ett minimalt resebidrag på 10 mil. 

Vore mycket mer logiskt med tanken från början - att rasklubbarna spelar in sina presentationer 

och skickar till SDHKs möte, dit inbjudna domare ser videofilmerna i lugn och ro. Mötet beslutar 

att skriva en protest, gärna i samverkan med minoritetsklubbarna, Minigruppen. 

Utställning  

SDHK meddelar att samarbetet som teknisk medarrangör upphör fr.o.m. i år. De ska i stället ha 

s.k ”funktionärer”. Rasklubbarna förlorar alltså årligen ca. 3000 kr. En tanke uppstår vad SDHK är 
till för? Är de inte till för oss rasklubbar? Är vi rasklubbar inte gemensamt dvärghundklubben? 

Mötet beslutar att satsa mer på medarrangemang inom Minigruppen i stället. AS kontaktar. 

Övriga frågor/information  

-AB meddelade att suppleant Sofia Öryd (SÖ) har valt att avgå ur styrelsen av personliga skäl.  

-AB anmäler sig till SKKs föreningstekniska kurs. 

 

 

Vid tangenterna  

Annika Stjärneving 


